
Referat af virtuelt bestyrelsesmøde d.26.05 2021 Ebbes Lyng Grundejerforening og Vejlaug 

Deltagere: Hele bestyrelsen samt 1. suppleant Lars Andersen 

1. Orientering fra kassereren vedr. :  
i. indbetalinger og restancer, 

ii. kontakt med nabogrundejerforeningen 3G 
iii. orientering om betaling via mob.pay 
iv. forespørgsel om tilbagebetaling af vejlaugsbidrag fra en grundejer 

2. "Skriv" vedr. Vejlaugets opgaver og funktion   
3. Udarbejdelse af velkomstpakke til nye grundejere  
4. Opsætning af bænke på stranden og nyt skilt ved strandstien  
5. Medlems - og stamdata, registrering af nye grundejere  
6. Datoer for vedligeholdelse og renovering af stamvejen  
7. Renovering af strandstien.  
8. EVT.: 

Ad 1) i. Peder oplyser, at det har været svært at få inkasseret pengene, og han har brugt megen tid 
på at udsende rykkerskrivelser. Nu mangler kun 2 indbetalinger, og Peder følger yderligere op på , 
før vi sender sagen til inkasso.  

ii. Efter snak med kassereren Max fra nabogrundejerforeningen 3G forsøger Peder, i lighed med 
3G, at sende faktura til Odsherred Kommune for at få refunderet 10% af udgifterne til 
vejreparation af Tjørneholmen. 

iii. Betaling af kontingent og vejbidrag med mobile.pay bliver for uoverskueligt for kassereren, 
hvorfor vi ikke vil bruge den betalingsform. 

iv. En grundejer får tilbagebetalt 2 års for meget betalt bidrag, da der ikke eksisterer bolig på 
grunden. Peder kontakter grundejeren. 

Ad 2) Svend, Søren og Lars har lavet beskrivelse af Vejlaugets opgaver og funktion. Denne skal 
godkendes på generalforsamlingen som appendiks til vedtægterne. 

Ad 3) Vi beslutter, at vi skal lave en velkomstpakke til nye grundejere, indeholdende nyttige 
oplysninger, links og informationer om grundejerforeningen. Det sker i løbet af efteråret. 

Ad 4) 2 Skagerrak havebænke er nu indkøbt. Opsætning af bænkene på stranden samt nyt indkøbt 
skilt til placering ved strandstien er aftalt til d.6. juni. Peder, Svend og Lars påtager sig opgaven. 

Ad 5) Svend og Peder justerer i fællesskab medlems- og stamdata, da Peder løbende modtager 
information fra ejendomsmæglerne vedr. nye handler/salg 



Ad 6) Carl Ole har talt med vognmanden, der reparerer vejen. Vognmanden ønsker at koordinere 
vejreparationerne med nabogrundejerforeningerne, og det er derfor vanskeligt på forhånd at 
aftale helt faste datoer arbejdet. 

Ad 7) Vi påtænker at udbedre strandstien, således at de værste huller og rødder bliver udjævnet 

Ad 8) Hvis der opstår behov for et bestyrelsesmøde før Generalforsamlingen indkaldes til dette. 
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